
Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik Datum

Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
PNS #2
Onsdagen 12 oktober, kl 17:30
å Campus, Stockholm

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Vice ordförande You Gustafsson öppnar dagens möte kl 17.31.

1.2 Val av mötesordförande

Vice ordförande You Gustafsson nominerar sig själv till mötesordförande.

Mötet väljer You Gustafsson till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

You nominerar sittande sekreterare Jonas Lazrak till mötessekreterare.
Jonas godtar nervöst positionen.

Mötet väljer Jonas Lazrak till mötessekreterare.

Justeras:

Pooneh Ghaffari

1 Justeras:

Julia Osswald



Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik Datum

1.4 Närvaro

Yrsa Rós Þórisdóttir
You Gustafsson
Armin Shafiei
Jonas Lazrak
Wilma Selander
Douglas Andersson
Julia Osswald
Natthaphong Kaewkam
Ella Villför
Fredrik Carlberg
Linda Öqvist
Pooneh Ghaffari
Rosetta Maglio
Smyan Sondur
Ellen Kindberg

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Appendix
Ordförande i JML-gruppen
Webmaster
Ordförande i NLG
Ledamot i Kårfullmäktige
Källarmästare
Mottagningsansvarig
Ordförande i valberedningen
Mulle Meck
Medteks Ansvariga för Lokal

1.5 Försenad ankomst

Inga försenade ankomster.

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar sker.

1.7 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Julia Osswald och Pooneh Ghaffari ställer tappert upp som justeringsperso-
ner för detta protokoll.

Mötet väljer Julia Osswald och Pooneh Ghaffari till justeringspersoner.

Justeringsdatumet föreslås läggas två veckor efter mötet.
Mötet väljer 2 november som justeringsdatum.

2 Föregående protokoll

Mötet diskuterade syftet med PNS och om hur månadsuppdateringar ska
skrivas utav varje nämnd och därefter skickas in. Än så länge så har det
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funkat bra. Mötet gick igenom viktiga dokument som alla nämnder ska ha
tillgång till, dessa dokument ligger i PNS egna Dropbox. Där ligger ock-
så budgeten för sektionen som alla nämndordförande ska kunna ha tillgång
till. En PNS-teambuilding kommer att hållas, vad och när diskuterades un-
der förra mötet. Tanken är att stärka kommuniationen mellan nämnderna.
En workshop hölls under mötet där idéer om hur sektionen kan förbättras
diskuterades. Det var tal om en kalender där allting som händer läggs upp.

3 Informations- diskussionspunkter

3.1 PNS informerar

Mullemeck Smyan Sondur för fram att sektionsbilen ska skickas in på service,
vilket kommer att göras efter kommande tentaperiod. Innan mötet har han
hanterat utbildning och bokningar gällande NBY1.

Fø Foch ledamot i KF Fredrik Carlberg berättar om att mottagningen har
gått bra från Fø Fs håll, och att lite respons från deltare har kommit in. Men
ett möte med mottagningssammårdnaren ska hållas för att få in lite mer.
Som ledamot i KF så har Fredrik varit på möte med THS där protokoll dis-
kuterades. Det har också fastslagits att posten som ledamot i KF kommer
att väljas på sektionernas SM från och med nu. Detta kommer troligen göra
att stadgarna kommer behöva ändras, vilket innebär att ett extra SM kom-
mer att beöva hållas för att kunna rösta igenom ändringarna. THS kommer
att behöva en färdig kandidatlista med kommande ledamoter senast 15:e maj.

Kommunikationsansvarige Wilma Selander tar ordet och berättar hur styret
har anordnat SM och hur styret nu är fullsatt med Douglas som Appendix.
Nu är styret i full gång med att planera ettans brunch.

Källarmästare Linda Öqvist informerar att KG har sålt en stor mängd ove-
raller och märken under mottagningen. 13 nya nya källarnissar har tagits in
i KG, och de hade en kick-off med de gamla källarnissarna.

JML-ordförnde, Julia Osswald informerar om att JML-gruppen håller igång
med deras vanliga projekt och även projektet gällande ändringar i sångboken.
Väldigt mycket gott och blandat när det gäller åsikterna som JML har fått
in gällande sångboken. Många vill göra ändringar i sångboken och många
är starkt emot. Ett öppet möte gällande sångboken kommer hållas inom en
snar framtid. Dagen efter det här mötet så kommer JML-puben att hållas i
Tolvan.
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Ordförande i Valberedningen, Rosetta Maglio berättar hur valberedningen
har hanterat valet av vår nya appendix, och att under SM så fick valbered-
ningen in en ny ledamot.

Ordförande i NLG, Ella Villför berättar hur NLG anordnade en lunchfö-
reläsning. Fast än det var ett antal fler anmnälningar til föreläsningen än
antalet som faktiskt kom, så var det många som närvarade. Nya medlemmar
till NLG har tagits in som ska göra en kicka-off tillsammans med de gamla.

Webmaster, Natthaphong Kaewkam har uppdaterat hemsidan med lite re-
levant information och några nya funktioner. Allt ser nytt och fräscht ut.

Ordförande, Yrsa Rós Þórisdóttir informerar om inbrottet i Funq och vad
som kommer ske härnäst. Hon har varit i kontakt med KTH-säkerhet och
diskuterat med de om det finns några förebyggande åtgärder som kan im-
plementeras. Det är knepigt att göra ändringar i rummet då hela byggnaden
är K-märkt, men de handlingar som kan göras ska tas. Fönstret kommer att
vara fixat om några veckor och som en åtgärd så kommer väktare att öka
deras ronder runt Tolvan.

3.2 Mottagningen

You undrar hur nämnderna känner att mottagningen har gått. Har alla
nämnder känt att de har blivit sedda och hörda?

Ella känner att allt har gått väldigt bra för NLG. Det har varit många
sökande till nämnden, vilket är en väldigt positiv sak. En grej som skulle
kunna fixas till nästa mottagning är att sätta instagramkontot till öppen så
att det blir enklare för fler att följa.

Alla styrelsemedlemmar tycker att styret har hörts en hel del och varit svåra
att missa.

Linda säger att det fanns många roliga stunder som alla kunde träffa varand-
ra på och möta KG. Fixarkvällen var också välbefolkad av ettor.
Fredrik och Pooneh föreslår att inför näskommande Fø F, så borde alla rela-
terande instagramkonton vara öppna och att det som krävs bör göras så att
fler följare kan söka tidigare. Det är svårare att få nyantagna att följa konton
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efter mottagningen. Det är därför bättre att fiska efter följare under själva
mottagningen. Ett möte mellan nämnder om just detta bör diskuteras.

3.3 Verksamhetsplan

Varje nämnd kommer att skriva en verksamhetsberättelse efter årets slut.
Förra styrelsen hade en kontinuerlig sida där nämnder kunde fylla i vad de
hade gjort under året. De mål som finns ligger i Exceldokumentet som är
delat med alla nämnder. Det som är markerat i blått är exempel på vad som
har gjorts av föregående verksamhetsår. Hur känner mötet med att fortsätta
med denna trend? Mötet tycker att detta låter som en toppen idé.

3.4 Teambuilding

En PNS teambuilding kommer att hållas i period 2. You tar emot föreslag på
vad PNS vill göra under team-buildingen. De förslag som har kommit in är
minigolf och laserdome. You återkommer med en doodle om datum för när
teambuildingen kan äga rum. En omröstning mellan minigolf och laserdome
kommer hållas i chatten.

3.5 Uppföljningssamtal

Det pratades om mål och visioner för nämnder. Efter tentorna ska det gå
att boka in möten med You om idéer och frågor gällande nänders framtid.
Mulle meck Smyan tror inte att många i sektionen vet om att de kan boka
bilen och hur de gör det. Det ska kollas upp om det går att fixa att boka
bilen genom MiT-hemsidan för att göra det mer känt och mer streamlined.

4 Workshop - Internationalisering Alumniverksam-
het

Vice ordförande You startar igång dagens workshop som handlar om in-
ternationalisering och alumniverksamhet. Hur kan internationella studenter
integreras mer i sektionen och hur kan alumniverksamheten förbättras för
sektionens alumner? Dessa svar ska idag besvaras.

5 Övriga frågor

Inga övriga frågor tas upp.

6 Nästkommande möte

Vice ordförande You Gustafsson återkommer med datum för nästa möte.
Mötet kommer att hållas någon gång innan jul.
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7 Mötets högtidliga avslutning

Vice ordförande You Gustafsson avslutar mötet klockan 19:40.

Vid protokollet Justeras

Jonas Lazrak
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

You Gustafsson
Vice Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS
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